
کاهش قیمت نفت و به تب��ع آن کاهش درآمدهای 
اساس��ی دولت موجب ش��د تا روز گذش��ته اس��حاق 
جهانگیری، مع��اون اول رئیس جمهوری اعلام کرد که 
احتمالا در  سال 94 دولت با کس��ری 16 هزار میلیارد 

 تومانی برای پرداخت یارانه ها مواجه شود. 
معاون اول رئیس جمهوری در همایش روز مهندس 
که در مرکز همایش های بین المللی پژوهشگاه صنعت 
نفت برگزار شد با اشاره به این که پس از گذشت یک سال 
و نیم از عمر دولت تدبیر و امید موفق ش��دیم بسیاری 
از مشکلات پیش روی نظام را کنترل کنیم اظهار کرد: 
در حوزه سیاس��ت خارجی دولت در ش��روع کارش با 
چالش های جدی روبه رو بود و دشمنان انقلاب اسلامی 
سعی داشتند به بهانه بیجا، تحریم های ظالمانه ای علیه 
ایران وضع کنند به رغم این که می دانستند ملت ایران و 
دانشمندان جوان آن با اتکا به توان خود صرفا به دنبال 

استقرار این دانش در داخل کشور هستند.
وی با اش��اره به این که طی یک س��ال گذشته دولت 
گفت وگوهای پیچیده و فشرده ای با قدرت های جهانی 
داشته اس��ت تصریح کرد: امید است نتیجه گفت وگو 
به خیر ملت ایران منجر ش��ود و بخشی از چالش های 
بین المللی کشور کاهش یابد. جهانگیری با بیان این که 
در زمینه مسائل اقتصادی شرایط برای کشور پیچیده تر 
بود افزود: اوضاع اقتصادی کش��ور نیازمند تصمیمات 
جدی اس��ت؛ چرا ک��ه در برخی حوزه ه��ا تصمیمات 
ناصحیحی در گذش��ته اتخاذ ش��ده ب��ود که تصحیح 
تصمیم ها نیازمند زمان بیشتری بود. اما در مدت 18 ماه 
با سیاست حاکمیت انضباط پولی و مالی در تصمیمات 
دولت ش��اهدیم که تورم ب��الای مهرم��اه 92 به تورم 

15.7 درصد در بهمن 93 رسید.
جهانگیری در ادامه به عملکرد برخی رسانه ها از سر 
بی اطلاعی در حوزه اقتصادی اش��اره ک��رد و گفت: روز 
گذشته رئیس جمهوری اشاره کردند که تورم بهمن ماه 
صفر بوده اس��ت. اما یکی از روزنامه ها نوش��ته بود این 

گفته رئیس جمهوری درحالی اس��ت ک��ه به گزارش 
مرکز آمار، تورم 15.7 درصد است. وی افزود: باید توضیح 
دهیم ک��ه تورم به 3 صورت اعلام می ش��ود؛ یکی تورم 
سالانه که 15.7 درصد اس��ت دوم تورم ماهانه که برای 
بهمن ماه صفر اعلام شد و سوم تورم نقطه ای که حدود 

14.4 درصد است.
مع��اون اول رئیس جمهوری با اش��اره ب��ه این که در 
بخش های مختل��ف اقتصادی ش��اهد رونق اقتصادی 
بوده ایم خاطرنش��ان کرد: از ابتدای کار دولت موضوع 
رونق تولید و خروج از رکود دنبال شده است و طبق آمار 
رسمی 6ماهه اول امسال رشد اقتصادی کشور 4 درصد 
بوده است. و این رشد در بخش کشاورزی، صنعت و نفت 
و گاز و خدمات کش��ور پررنگ بوده است. به طوری که 
در حوزه گاز امسال بیش از 100 میلیون متر مکعب به 

میزان گاز تولیدی کشور اضافه شده است که عمده آن 
از میدان مش��ترک پارس جنوبی بوده است چرا که این 
میدان مشترک بین ایران و قطر است و تذکر داده شد 
تا متناس��ب با س��هم ملت ایران از این میدان مشترک 

برداشت شود.
جهانگیری در ادامه به دغدغ��ه جدی کاهش بهای 
نفت اش��اره کرد و گفت: به نظر می رس��د ای��ن اتفاق 
اقتضائات سیاس��ی و اقتصادی دارد ام��ا دولت در چند 
ماه گذش��ته موفق شده است تا سیاس��ت های خود را 
تنظیم کند و حتی با نفت 40 دلاری با حداقل مشکلات 
از ش��رایط عبور کنیم. وی با بیان این که کاهش قیمت 
نفت در بودجه سالانه تأثیرگذار است گفت: در سفری 
که به عراق داشتم مسئولان این کشور اشاره می کردند 
که 95 درصد بودجه شان وابسته به نفت است اما جای 

خوشبختی است که در بودجه 216 هزار میلیاردی برای  
س��ال 94 تنها حدود 53 هزار  میلیارد تومان از نفت در 

نظر گرفته شده است یعنی حدود 25 درصد.
جهانگی��ری با بی��ان این ک��ه در اقتص��اد مقاومتی 
مس��أله کاهش اتکاي به بودجه نفت را دنبال می کنیم 
خاطرنشان کرد: امیدواریم در پایان کار دولت دستاورد 
قابل توجهی در این زمینه داش��ته باش��یم که بخش 
عمده ای از درآمدهای نفتی به صندوق توسعه ملی رود 
و فقط بودجه عمرانی را به نفت اختصاص دهیم یعنی 
بودجه جاری را حذف کنیم. معاون اول رئیس جمهوری 
با اشاره به این که تغییر قیمت انرژی مهمترین تصمیمی 
بود که در حوزه اقتصاد گرفته ش��د، اظهار کرد: سالانه 
42 هزار  میلیارد تومان از مناب��ع یارانه به صورت نقدی 
توزیع می شود و این درحالی اس��ت که درآمد حاصل 
از یارانه به س��ختی به 33 هزار  میلیارد تومان می رسد 
بنابراین بای��د از بودجه نفت بین م��ردم توزیع کنیم و 
پیش بینی می شود که 16 هزار  میلیارد تومان در  سال 

94 برای یارانه کسری داشته باشیم.
جهانگیری با اشاره به اهمیت رشد سرمایه گذاری در 
کشور گفت: سیاست دولت در  سال 93 و 94 این بوده 
است که منابع بانکی به سمت س��رمایه  در گردش رود 
و در 10ماهه گذشته سیس��تم بانکی کشور 270 هزار  
میلیارد تومان تس��هیلات پرداخت کرده اس��ت که در 
همین راس��تا 60 درصد آن در حوزه سرمایه در گردش 

بوده است.
وی با تأکید بر این که دولت معتقد اس��ت باید زمینه 
جدی فعال شدن بخش خصوصی در اقتصاد فراهم شود 
خاطرنش��ان کرد: دولت با وارد شدن بخش خصوصی 
در صحنه های اقتصادی کش��ور موافق اس��ت و تلاش 
 می کند تا بسترهایی را ایجاد کند که بخش خصوصی
 به راحتی به کار خود ادامه دهد بنابراین یکی از مهمترین 
 دس��تورات دولت در حوزه بهبود فضای کس��ب و کار

 بوده است.

گپروی خط خبر

کسری 16 هزار  میلیارد تومانی برای یارانه  سال 94 
معاون اول رئیس جمهوری خبر داد: 

   در  10 ماه گذشته سیستم بانكی كشور 270هزار میلیارد تومان تسهیلات پرداخت كرده است
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فعال سیاسی اصولگرا: 

 سوءمدیریت ها 
بنای مشکلات دولت گذشته بود

و  تحری��م  پیون��د 
س��وءمدیریت به همراه 
هم موجب ش��د کشور 
ب��ه س��متی ب��رود که 
روزب��ه روز  مش��کلات 
زیاد تر شود. اما کدام یک 
تاثیرگذار تر بوده است؟ 

ابوالقاس��م رئوفیان، فعال سیاسی اصولگرا در پاسخ 
به این س��وال معتقد اس��ت که اگرچه تحریم ها بر 
روند کشور تأثیر جدی گذاشت ولی سوءمدیریت ها 
بیش از آن تأثیرگذار بود. مش��روح این گفت و گو در 

پی می آید: 
آقای رئوفیان، به نظر شما چقدر از مشكلاتی 
كه امروز برای كش�ور به وجود آمده، به دلیل 

شرایط تحمیل شده ای چون تحریم ها بود؟
ما همیش��ه دشمنانی دیرینه داش��ته ایم. آمریکا 
و رژیم صهیونیس��تی از دشمنان قس��م خورده ما 
هس��تند که نزدیک به 35 سال است که همچنان با 
ایران دشمنی می ورزند. اقدامات کارشکنانه آنها هم 
در تمام دولت ها وجود داشته است. اگر تحریم بوده 
که در دولت های قبل از نهم و دهم هم وجود داشته 
است. بنابراین به نظر من اگرچه تحریم ها باعث بروز 

مشکلاتی شد اما باید دنبال علت اصلی بگردیم. 
فك�ر می كنید ك�ه ع�لاوه بر تحری�م چه 
مس�أله ای موج�ب تش�دید و افزایش برخی 

مشكلات در كشور شد؟
معصومین گفته اند  آنچه که موجب از هم پاشیده 
شدن حکومت ها می شود، س��وء تدبیر است. چون 
ما تدبیر که در امور داریم یا حس��ن تدبیر اس��ت یا 
س��وء تدبیر. بنابراین به نظر می آید، ما قبل از این که 
بخواهیم از دشمنان قسم خورده خودمان که در رأس 
آنها آمریکا و رژیم منحوسی مثل رژیم صهیونیستی 
هستند، بترسیم باید از مس��ائلی که خودمان ایجاد 
می کنیم بترس��یم. به نظر م��ن هیچ ک��دام از این 
دشمن ها نمی تواند تهدید جدی برای نظام جمهوری 
اسلامی باشد بنابراین ما بیش��تر از اینها باید از سوء 
تدبیر، بدفهمی، کج فهمی و سوء مدیریت بترسیم. 
زمان��ی امام خمینی)ره( می فرمود م��ن از دعوای 2 
طلبه با هم بیشتر می ترسم تا عوامل دیگر. یعنی به 
نظر می آید که اگر در داخل کشور مدیریتی مبتنی بر 
برنامه، مدیریت مبتنی بر عقلانیت، مدیریت مبتنی 
بر اصول مدیریت، خردمندانه و هوشمندانه داشته 
باشیم، تأثیر جدی خواهد داش��ت. به اعتقاد من به 
هر میزانی س��وءمدیریت در امر اداره کشور از ناحیه 
هر شخصیت، هر دستگاه و نهادی وجود داشته باشد 
هرچه این درصد بیش��تر باشد تصاعدی آسیب ها و 
خسارت هایی که وارد می آید بیشتر می شود. لذا ما 
ضربه و آسیب هایی که از مدیریت غیرهوشمندانه 
و مدیریت ب��ه دور از برنامه ریزی مدبرانه داش��تیم 
آس��یب های جدی خوردیم. هم��ه دولت ها هم تا 
حدی دچار این سوءمدیریت بودند. البته هیچ دولتی 
بعد از پیروزی انقلاب نمی توانیم نام ببریم که مبرا از 
خطا ازجمله خطاهای ناشی از سوء مدیریت ها بوده 
باشد. اما دولت نهم و دهم درصد بیشتری نسبت به 
س��وءمدیریت و در نتیجه عواق��ب و پیامدهای آن، 

عامل به وجود آمدن وضع موجود شد.
چق�در مدیری�ت صحی�ح و هوش�مندانه 
بحران�ی  ش�رایط  از  را  كش�ور   می توان�د 

نجات دهد؟
شاید ما 70 درصد مشکلاتمان به مسائل داخلی 
برمی گردد. ما 30 درصد مشکلاتمان خارجی است. 
ش��اید اگر در دولت های قبل به جای تقابل بین قوا، 
تعامل بود، حل مشکلات آسان تر می شد. یا این که 
افرادی که در پست های مدیریتی قرار می گرفتند با 
دقت بیشتری انتخاب می شدند، از حجم مشکلات 
کاسته می شد. متاسفانه گماشتن افرادی که شرایط 
لازم را برای عهده دار ش��دن مسئولیت ها نداشتند، 
برای این که ضعف خود را پوشش دهند دنبال یاران 
ضعیف تر گش��ته و مدیریت ضعیف در آن دستگاه 
اعمال شد در نتیجه این اتفاقات، سیاست های غلطی 

در پیش گرفته شد. 
به نظر ش�ما چقدر از این سوءمدیریت ها در 

این دولت اصلاح شده است؟
این دولت در مجموع بیش��تر توانسته در راستای 
ایجاد فضای امن روانی، اجتماعی، سیاسی، گام های 
موثرتری بردارد و موفق تر باش��د. حتی وعده هایی 
هم که ابتدا رئیس دولت داد الان با حاشیه کمتری 
دنبال می شود و البته این به این معنا نیست که دولت 
گرفتار آفت سوءمدیریت نیست. ما انتظار داریم که 
این آفت در این دولت نباش��د چون با شعار »تدبیر و 

امید«  آمده است.

رئیس دفتر ریاست مجمع تشخیص مصلحت نظام: 

 آیت الله  هاشمی 
 در انتخابات هیأت رئیسه خبرگان

 به تکلیف عمل می کند
محمد  هاشمی با اشاره به شایعات مطرح شده 
در مورد کاندیداتوری آیت الله  هاشمی رفسنجانی 
برای ریاست مجلس خبرگان رهبری خاطرنشان 
کرد: آیت الله  هاشمی نه اعلام کرده اند که در این 
انتخابات شرکت می کنند و نه گفته اند که در این 

انتخابات شرکت نمی کنند.
هاشمی در گفت وگو با ایس��نا، در مورد حضور 
آیت الله  هاشمی رفسنجانی در جمع کاندیداهای 
انتخابات ریاست مجلس خبرگان رهبری اظهار 
کرد: آیت الله  هاش��می در اظهاراتی که داشته اند 

گفته اند که به تکلیف عمل می کنند.
وی با بیان این که باید منتظر بمانیم و ببینیم 
که تکلیف ایشان در روز انتخابات ریاست مجلس 
خبرگان چیس��ت، خاطرنش��ان ک��رد: آیت الله  
هاش��می نه اعلام کرده اند ک��ه در این انتخابات 
شرکت می کنند و نه گفته اند که در این انتخابات 

شرکت نمی کنند.
محمد  هاش��می همچنین گفت: م��ن در این 
زمینه تاکن��ون صحبتی ب��ا آیت الله  هاش��می 

نداشته ام.
به گزارش ایس��نا، در پی درگذش��ت آیت الله 
مهدوی کن��ی، رئی��س فقید مجل��س خبرگان 
رهبری، در بیست ونهم مهرماه  سال جاری، مقرر 
ش��د در هفدهمین اجلاس��یه خبرگان رهبری 

رئیس جدید این مجلس انتخاب شود.

رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام: 

ایثارگران آگاهانه بر عهد خود با خدا 
پای فشردند

آیت الله  هاشمی رفسنجانی در پیامی به کنگره 
الگوهای جاودانه، اس��وه های صب��ر تأکید کرد: 
جانبازان، رزمندگان و آزادگان، مومنانی هستند 
که ب��ر عهد خ��ود صادقان��ه مانده ان��د و در برابر 

مشکلات و سختی ها صبور بوده اند.
به گزارش مجمع تش��خیص مصلحت نظام، 
آیت الله  هاشمی رفسنجانی در پیام به این کنگره 
که با حضور ه��زار ت��ن از خانواده های ش��هدا و 
همچنی��ن آزادگان، جانبازان و دانش��جویان در 
واحد علوم و تحقیقات برگزار ش��ده است، افزود: 
خانواده های شهدا انسان های شریفی هستند که 
در دام��ان خود گوهرهای بزرگی چون ش��هدا را 
پرورش داده اند که با حضور آگاهانه و غیرتمندانه 
خود، بر عهد با خ��دای خویش پای فش��ردند و 
اس��لام، انقلاب و میهن اس��لامی مان را از خطر 

دشمن رهانیدند.
در ادام��ه این پیام آمده اس��ت: آی��ات صریح 
قرآن بر این نکته تأکید می کنند که ش��هدا مثل 
موجودی زنده پیش خداوند حیات دارند؛ گرچه 
جای خالی ش��هدا برای همه ما به خصوص برای 
خانواده های آنها حزن انگیز است، اما آنچه آنها، از 
انقلاب و کشور به دست آوردند و آنچه خانواده ها و 
بازماندگانشان به دست آوردند، خیلی بیشتر از آن 
چیزی است که از دست داده اند.وی با بیان این که 
جانبازان، رزمندگان و آزادگان مومنانی هستند 
که بر عهد خود صادقانه مانده و در برابر مشکلات 
و سختی ها صبور بوده اند، گفت: آنها در هر زمان 
و مکانی که باشند، حاضرند مانند دوستان شهید 
خود، با اهدای جان خود، عه��دی را که با خدای 

خود بسته اند، عملی کنند.

 حکیمی پور 
دبیرکل حزب اراده ملت ایران ماند

احمد حکیمی پور به عنوان دبی��رکل حزب اراده 
ملت ایران برای مدت یک س��ال دیگر ابقاء ش��د. به 
گزارش ایرنا، اولین جلس��ه شش��مین دوره شورای 
سیاست گذاری حزب اراده ملت ایران بعد از برگزاری 
هفتمی��ن کنگره ملی ش��امگاه دوش��نبه در دفتر 
مرکزی به ریاست »س��یدباقر موسوی جهان آباد« 
تشکیل شد. دستور این جلسه مزبور انتخاب دبیرکل 
بود که »احمد حکیمی پور« به اتفاق آراي حاضران، 
به عنوان دبیرکل ح��زب اراده ملت ایران برای مدت 
یک سال انتخاب شد. قرار اس��ت در جلسه آتی این 
شورا، هیأت اجرایی، قائم مقام دبیرکل، هیأت دبیران 

حوزه ها و نیز سخنگو حاما تعیین شوند.

با موافقت نمایندگان: 

 دولت هر 6 ماه
 به مجلس از بودجه گزارش می دهد

ب��ا موافق��ت نماین��دگان، س��ازمان مدیریت و 
برنامه ریزی کشور موظف است گزارش کامل هر یک 
از تبصره ها، اجزا، جداول و پیوست های قانون بودجه  
سال 94 را پس از پایان هر 6 ماه به کمیسیون بودجه 
مجلس ارس��ال کند. به گزارش مهر، نمایندگان در 
نشست علنی نوبت عصر دیروز )سه شنبه 5 اسفند( 
مجلس ش��ورای اس��لامی در جریان بررسی بخش 
هزینه ای لایحه بودجه 94 کل کشور، با تبصره 1 ماده 
واحده این لایحه موافقت کردند. کلیه دستگاه های 
اجرایی که تکالیفی برای آنه��ا در این قانون منظور 
شده است موظفند گزارش عملکرد خود را در موعد 
قانونی مقرر به سازمان مدیریت و برنامه ریزی کشور 
ارایه کنند. سازمان مذکور موظف است گزارش کامل 
هریک از تبصره ها و اجزاء و جداول و پیوست های این 
قانون را که از دس��تگاه ها دریافت می کند، حداکثر 
ظرف مدت یک م��اه پ��س از پایان هر ش��ش ماه، 
برای کمیسیون برنامه و بودجه و محاسبات و سایر 
کمیسیون های ذیربط مجلس ش��ورای اسلامی به 

صورت کتبی و رسمی ارسال کند.

رئیس قوه قضائیه در سخنانی در مراسم تحلیف 
کارآموزان قضایی با اش��اره به این که »امروز قریب 
به 15 میلیون پرون��ده قضایی در قوه قضائیه مطرح 
اس��ت، گفت: »اگر یک قاضی در گوش��ه ای رشوه 
گرفت ای��ن را ب��ه کل قض��ات و دس��تگاه قضایی 
 تس��ری می دهند که من از این بابت از همه قضات

 عذرخواهی می کنم.«
به گزارش ایسنا، آیت الله آملی لاریجانی در ادامه 
گفت: »بخش مهمی از هجمه هایی که امروز علیه 
دستگاه قضایی می ش��ود به خاطر این است که قوه 
قضائی��ه به عنوان رک��ن مهمی از نظ��ام جمهوری 
 اس��لامی پ��ای اه��داف و ارزش ه��ای ای��ن نظام

 ایستاده است.
وی اف��زود: پیش بینی نظ��ارت ق��وه قضائیه بر 
دس��تگاه های اجرایی توس��ط دیوان عدالت اداری 
و سازمان بازرس��ی موضوعی اس��ت فراتر از فصل 
خصومت؛ بنابراین دس��تگاه قضایی وظیفه  بسیار 
بزرگ نظارت بر دستگاه های اجرایی را نیز برعهده 
دارد. وی با بیان این که خوشحالیم که امروز دستگاه 
قضایی از نظر اقتدار و نوگرایی در مسیر اعتدال گام 
برمی دارد گفت: ق��وه قضائیه به لحاظ نوع کاری که 
دارد دائما باید نو ش��ود، البته متاسفانه در دوره ای از 
این امر محروم بودیم. رئیس قوه قضائیه با اش��اره به 
ضرورت برخورد با مفاسد گفت: این که یک یا چندین 
قاضی در باب مبارزه با مفاسد پای کار بیایند و با همه  
خطرات آن کار را به نتیجه برسانند خیلی مهم است. 

در پرونده 3 هزار میلیاردی دیدید که می گفتند قوه 
قضائیه نمی تواند به این پرونده رسیدگی کند یا مثلا 
می گفتند قوه قضائیه خودش آلوده است. رسانه های 
بیگانه مرتبا روی این مباح��ث کار می کردند و ما از 
درون تحت فش��ار بودیم، اما قوه قضائیه با قاطعیت 
به این پرونده رسیدگی کرد و آن را به نتیجه رساند، 
هرچند بخش های دیگری از آن هنوز مفتوح است. 
آملی لاریجانی با بیان این که قوه قضائیه در عرصه های 
مختلف مب��ارزه با مفاس��د اقتص��ادی، اجتماعی، 
سیاسی، اشرار و متجاوزان کارنامه بسیار خوبی دارد، 
گفت: من باید از قضات محترم قوه قضائیه به لحاظ 
حجم کاری که دارند و زحماتی که می کشند تشکر 
کنم. درحال حاضر قریب ب��ه 15 میلیون پرونده در 
دستگاه قضایی مطرح است که البته این رقم مربوط 
به کل پرونده هایی اس��ت ک��ه در مراحل مختلف 
رسیدگی می ش��وند. این وظیفه  بسیار سنگین به 
دوش قضات و کارکنان دستگاه قضایی است و من 
باید به این جهت از آنها تشکر کنم. آملی لاریجانی با 
بیان این که برخی سخن ها در مورد قضات و دستگاه 
قضایی ظلم اس��ت گفت: بعضی اوقات برخی یک 
امر نامطبوع را در گوشه ای می بینند و این را به کل 
دستگاه قضایی سرایت می دهند. ممکن است یک 
ایراد مربوط به ی��ک مدیر دفتر و یا حتی یک قاضی 
مشاهده شود و البته ممکن اس��ت این امر از لحاظ 
قانونی مشکلی نداشته باشد، اما به نفع این فرد نبوده 

و او موضوع را به کل دستگاه قضایی تسری می دهد.

شهروند| ماجرا مربوط به امسال یا حتی  سال گذشته 
نیس��ت. موضوع پول گرفتن 170 نماین��ده از رحیمی، 
معاون اول رئیس دولت دهم، مربوط به مجلس هش��تم 
می شود. اما از این ماجرا دقیقا زمانی پرده برداری شد که 
محمود احمدی نژاد از معاون اول و مفاسد اقتصادی اش 
به طور تلویحی در نامه ای اع��لام برائت کرد. همان زمان 
بود که رحیمی برخی ناگفته ها را گفت و بدون نام بردن 
از 170 نماینده گفت از ش��خصی به نام جابر ابدالی، یک 
 میلیاردودویس��ت میلیون تومان دریافت ک��رده و بین
 170 کاندیدای اصولگرای مجلس هش��تم پخش کرده 
که کلیه اس��ناد و کپی چک های صادره ثبت شده است. 
به هرحال این ماجرا همچنان از س��وی نهادهای قضایی 
تأیید نشده است و از سوی دیگر برخی معتقدند که این 
صحبت های رحیمی برای تخریب مجلس بوده است. در 
کفه دیگر ترازو اما پافشاری برخی نمایندگان برای افشای 
اس��امی و اصرار برخی دیگر برای عدم افشای اسامی این 
موضوع را در هاله ای از ابهام نگه داشته است. در این میان 
هم محمدرضا رحیمی که این روزها در زندان اوین روزگار 
می گذراند، سکوت کرده و حتی وکیل وی گفته است که 
رحیمی قصد افشای اسامی را ندارد. در همین زمینه اما 
علیرضا زاکانی، نماینده تهران که از ابتدا سرسختانه پای 
عدم انتش��ار اسامی ایستاد س��ناریویی برای عدم انتشار 
اس��امی تعریف کرده اس��ت. او در گفت وگوی��ی با مهر 
می گوید: این لیست ادعایی آن قدر برای ما و دوستانمان 
س��خیف و خنده آور اس��ت که نش��ان می دهد، این یک 
سناریوی سیاسی برای بدنام کردن بخشی از نمایندگانی 
است که اثبات کرده اند با جدیت به دنبال مبارزه با مفاسد 

اقتصادی و مصادیقی مثل آقای رحیمی بوده اند.
زاکانی ادامه داد: معتق��دم این حرکت یکی از کارهای 
سبک سیاس��ی اس��ت که با ابتذال و بی اخلاقی به جای 
مردانگی در عرصه سیاس��ی دنبال می ش��ود، لذا با آقای 
حداد عادل و حجت الاسلام ابوترابی فرد و سایر نمایندگان 
صحبت ش��د تا نامه ای را به دس��تگاه قضایی بنویسیم و 
بخواهیم که مس��أله این فهرس��ت ادعایی را بررسی و به 
مردم شفاف اعلام کنند؛ اصل ماجرا معلوم است که آقای 
رحیمی چنین خطایی کرده و به خاطر همین خطا نیز 
امثال ما با او برخورد کردیم، اما عجیب است که اسامی ما 

را در این لیست گذاشته اند.
در همین راستا اما سوالی که مطرح می شود این است 
که آیا اساسا دریافت پول توسط نمایندگان از مسئولان 
دولتی امری درست است؟ حمید رسایی، نماینده تهران 
در مجلس که نام او هم در لیستی که به طور غیررسمی در 
شبکه های اجتماعی و برخی سایت ها منتشر شده، معتقد 
است که کمک گرفتن در زمان تبلیغات ایام انتخابات چه 
انتخابات ریاست جمهوری و شورای شهر و چه انتخابات 
مجلس، امر رایج و متداولی است. محمدرضا باهنر هم که 
این روزها بیشتر از طیف رسایی، کوچک زاده و حسینیان 
حمایت می کند معتقد است که هیچ کدام از آن 170نفر 
در جریان منابع مالی نبوده اند. اما کمال الدین پیرمؤذن، 
نماینده اردبیل در مجلس در گفت وگو با ایلنا معتقد است 
که دریافت پول توس��ط نمایندگان در هر صورت کاری 
اشتباه است و از این رو باید اسامی دریافت کنندگان پول 
از رحیمی مشخص شود تا مردم  بدانند که به چه کسانی 

رأی داده اند یا باید برای مجلس آتی رأی دهند.

آیت الله آملی لاریجانی: 

 قریب به 15 میلیون پرونده 
در قوه قضائیه مطرح است

پشت پرده انتشار فهرست ادعایی 
دریافت کنندگان پول از رحیمی 

   زاكانی: لیست ادعایی سخیف و خنده آور است

حجت الاسلام والمس��لمین مصباحی مقدم گفت: 
محور وحدت برای جامعه روحانیت مبارز همگرایی با 
جامعه مدرسین و حوزه علمیه قم است و فعالیت جامعه 
روحانیت مبارز جهت گیری به سمت شخصیتی خاص 

نخواهد بود.
به گزارش ایلنا، مصباحی مقدم در جمع خبرنگاران در 
مورد آخرین مصوبات شورای مرکزی جامعه روحانیت 
مبارز تصریح کرد: در جلس��ات اخیر جامعه روحانیت 
مصوبه پیشین این تشکل که بنابر آن قرار بود که تعداد 
اعضای جامعه به 35نفر افزای��ش یابد، مورد بحث قرار 

گرفت و بنا بر اجرایی شدن این تصمیم گذارده شد.
س��خنگوی کمیت��ه سیاس��ی جامع��ه روحانیت 
مب��ارز اف��زود: با توج��ه به ارتح��ال برخ��ی از اعضای 
مرک��زی جامع��ه روحانی��ت مب��ارز، نظی��ر آیت الله 
غی��وری، آی��ت الله مهدوی کنی، آی��ت الله ان��واری و 
حجت الاسلام والمسلمین دعاگو که تعداد این افراد به 
10نفر می رسد، جامعه روحانیت نیازمند ترمیم اعضای 
مرکزی خود اس��ت و این ترمیم با انتخابات شوراهای 
منطقه ای روحانیت مبارز صورت می گیرد. این نماینده 
مردم در مجلس نهم در تشریح روند انتخابات شوراهای 
منطقه ای جامعه روحانیت مبارز گفت: ما 10منطقه در 
تهران داریم که هم اکنون فعال نیستند و نیازمندیم که 
در این مناطق مسئولان را مشخص کنیم و در قالب این 

اقدام ش��اهد افزایش اعضای شورای مرکزی منطبق با 
مصوبه پیشین جامعه روحانیت مبارز باشیم.

حجت الاسلام والمس��لمین مصباحی مقدم تصریح 
کرد: البته برای انتخاب اعضا، معیارهایی داریم که آنها را 
به مناطق خود اعلام و در چارچوب این معیارها اقدام به 

پذیرش اعضای تازه خواهیم کرد.
وی همچنین در مورد مشورت جامعه روحانیت مبارز 
با سایر گروه ها و سران گروه های اصولگرا افزود: تاکنون 
نشست ها و مش��ورت هایی را برای ائتلاف و همگرایی 
بیشتر با جامعه مدرس��ین حوزه علمیه قم داشته ایم و 
قرار شد در صورت معرفی نمایندگانی از هر دوطرف با 

این جامعه به ائتلاف حداکثری دست یابیم.
حجت الاسلام والمسلمین مصباحی مقدم در پاسخ 
به سوال خبرنگاری در مورد این که آیا جامعه روحانیت 
مبارز تصمیمی برای ائتلاف با احمدی نژاد در انتخابات 
آتی مجلس شورای اس��لامی دارد یا خیر، گفت: خیر. 
چنین چی��زی وجود نداش��ته و ما معمولا ب��ا احزاب، 
گروه ها و جمعیت ها صحبت می کنیم نه شخصیت ها 

به صورت مجزا.
وی همچنی��ن در م��ورد مصاحب��ه اخی��ر آیت الله 
موحدی کرمان��ی و برخ��ی تفس��یرهایی ک��ه از این 
مصاحبه در برخی رس��انه ها انجام شده اس��ت، افزود: 
آی��ت الله موحدی کرمانی در مصاحبه اخی��ر خود ابراز 

امی��دواری کرده بودند که نشس��تی س��ه جانبه میان 
آیت الله مصباح یزدی، ایشان و آیت الله یزدی انجام پذیرد 
که از این گفته ایشان برخی رس��انه ها این گونه تعبیر 
کرده بودند که جامعتین می خواهد به س��مت جبهه 

پایداری گرایش یابد ک��ه باید گفت محور وحدت برای 
جامعه روحانیت مبارز همگرایی با جامعه مدرس��ین و 
حوزه علمیه قم است و فعالیت جامعه روحانیت مبارز 

جهت گیری به سمت شخصیتی خاص نخواهد بود.

سخنگوی کمیته سیاسی جامعه روحانیت مبارز: 

جامعه روحانیت مبارز تصمیمی برای ائتلاف با احمدی نژاد ندارد
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